
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 43. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 czerwca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Szanowny Panie Ministrze! 

W ostatnim czasie do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele organizacji zakładowych 

zrzeszonych w żywieckim oddziale Regionu Podbeskidzie z prośbą o podjęcie działań mających na celu 

utrzymanie Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Żywcu w jego obecnej lokalizacji. 

Jak się zdaje, ewentualna likwidacja tego wydziału i przeniesienie go do nowej siedziby sądu może 

implikować szereg niedogodności dla lokalnej społeczności, w szczególności w zakresie dostępności  

i łatwości korzystania z pomocy sądu pracy, a więc prawa nadanego każdemu z obywateli naszego kraju na 

mocy konstytucji. 

Mając to na uwadze, proszę o wskazanie, czy decyzja o likwidacji wspomnianego wydziału i jego 

przeniesieniu została rzeczywiście podjęta, a jeśli tak, to czy istnieje możliwość jej zmiany. Nadto proszę  

o wskazanie argumentów, które miałyby uzasadnić likwidację przedmiotowego wydziału, oraz kryteriów 

wyboru tego właśnie wydziału do likwidacji. 

Andrzej Kamiński 

 


